

Her Majesty The Queen *Appellant*

v.

Ronald Jeffrey Lang *Respondent*

INDEXED AS: R. v. LANG

File No.: 20387.

1988: March 31.

Present: Estey, Lamer, Wilson, La Forest and
L'Heureux-Dubé JJ.ON APPEAL FROM THE COURT OF APPEAL FOR
MANITOBA*Criminal law — Appeal as of right — Sexual assault — Evidence of child — Whether dissent in the Court of Appeal on a question of law — Appeal quashed.*

APPEAL from a judgment of the Manitoba Court of Appeal (1987), 46 Man. R. (2d) 135, setting aside convictions and entering an acquittal on charges of indecency and sexual assault. Appeal quashed.

Richard Saull, for the appellant.*Stanley Nozick*, for the respondent.

The judgment of the Court was delivered orally by

ESTEY J.—The Crown appellant has been unable, despite the thorough presentation of Mr. Saull, to demonstrate that the dissent in the Court of Appeal of Manitoba was as a result of a disagreement on a question of law; and therefore this appeal is quashed.

*Appeal quashed.**Solicitor for the appellant: The Department of the Attorney General, Winnipeg.**Solicitors for the respondent: Nozick, Sinder & Associates, Winnipeg.***Sa Majesté La Reine** *Appelante*

c.

Ronald Jeffrey Lang *Intimé*^a RÉPERTORIÉ: R. c. LANG

N° du greffe: 20387.

1988: 31 mars.

^b Présents: Les juges Estey, Lamer, Wilson, La Forest et L'Heureux-Dubé.

EN APPEL DE LA COUR D'APPEL DU MANITOBA

^c *Droit criminel — Pourvoi de plein droit — Agression sexuelle — Témoignage d'un enfant — La dissidence en Cour d'appel porte-t-elle sur une question de droit? — Pourvoi annulé.*^d POURVOI contre un arrêt de la Cour d'appel du Manitoba (1987), 46 Man. R. (2d) 135, qui a infirmé les déclarations de culpabilité et inscrit un acquittement relativement à des accusations d'indécence et d'agression sexuelle. Pourvoi annulé.^e *Richard Saull*, pour l'appelante.*Stanley Nozick*, pour l'intimé.^f Version française du jugement de la Cour rendu oralement par

LE JUGE ESTEY—Malgré la plaidoirie approfondie de M^e Saull, le ministère public appellant n'a pas réussi à démontrer que la dissidence en Cour d'appel du Manitoba découlait d'un désaccord sur une question de droit; par conséquent le pourvoi est annulé.

Pourvoi annulé.^h *Procureur de l'appelante: Le ministère du Procureur général, Winnipeg.**Procureurs de l'intimé: Nozick, Sinder & Associates, Winnipeg.*